
Zápis ze schůze výboru OO UOCHB AV CR. 29.3.2019 
  
Přítomni:  
M.Baňková, J.Pokorná, Z.Barták, J.Gunter, P.Poncar, J.Vondrášek, J.Hniličková  
Omluveni: 0 
  

Program 
 

1) Situace návrhu zvýšení tarifních mezd 
2) Nábor nových členů 
3) Doporučení půjček ze sociálního fondu 
4) Informace o sjezdu OsPVV 
5) Příspěvky odborové organizace do OSPVV 
6) Odpočinkové zóny na UOCHB 
 
 
ad 1) JV informoval výbor o situaci týkající se zvýšení tarifních mezd na UOCHB. Návrh původně 
podávaný ze strany odborové organizace nedoznal změn a je nutné dohodnout s vedením, 
kdo jej bude v jednání s odbory zastupovat. 
 
Ad 2) Výbor diskutoval strategii oslovení nových členů. Jednou z možností je aktivně 
informovat o aktivitách odborové organizace týkající se zlepšení pracovních podmínek a 
benefitů, které ze členství plynou. Jako vhodná příležitost se ukazuje plánovaná konference 
odborové organizace na UOCHB. Je také nutné upozornit na aktivity, které byly úspěšně 
zakončeny – např. rekonstrukce chaty v Malé Úpě, přechod na elektronické stravenky, zřízení 
jídelních a nápojových automatů, sportovní den a další. Je také nutné informovat 
zaměstnance, že pro jednání s vedením je odborová organizace ze zákona takovým jednáním 
pověřena a podněty jednotlivých zaměstnanců nebo skupin jsou vždy odborovou organizací 
úspěšně komunikovány. 
 
Ad 3)  
Výbor doporučil poskytnutí půjčky ze sociálního fondu paní Mullerové 
 
Ad 4) JG krátce informoval o průběhu sjezdu OSPVV. Novinky a zápis jednání sjezdu je 
k dispozici na stránkách svazu. 
 
Ad 5) Výbor konstatoval, že placení příspěvků do OSPVV se neodráží ve službách a pomoci 
kterou od OSPVV výbor očekává a zpochybnil efektivitu těchto příspěvků. Např. Při 
vypracování nové kolektivní smlouvy se výbor obrátil na svaz s žádostí o právní pomoc a 
konzultace, avšak bez úspěchu. Nakonec byla nová kolektivní smlouva vypracována ve 
spolupráci s externí advokátní kanceláří. Výbor se dohodnul na komunikaci s OSPVV, ve které 
bude požadovat výčet možností, které svaz může jako podporu poskytnout. 
 
Ad 6) Z řad členů odborů se vyskytnul požadavek na zakoupení pohovky pro zaměstnance, 
kteří zůstávají kvůli pokusům po pracovní době. JV informoval výbor o předchozích jednáních 
s M.Drahoňovským a Z.Hostomským o vytypování vhodných odpočinkových zón na UOCHB a 



případném umístění nábytku. Protože jde o problém týkající se celého ústavu, odborová 
organizace vznese návrh vedení. 
 


